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Motie: Kan het op de Algeraweg een tandje minder met overlast en herrie? 
 

  
De gemeenteraad van Capelle aan den IJssel in vergadering bijeen op 8 november 
2021, 
 
Behandelende de Begroting 2022 
 
Constaterende dat: 
 

• De omwonenden langs de Algeraweg in toenemende mate overlast ervaren 
van het verkeer op de Algeraweg;  

• Het onzeker is of deze overlast als gevolg van zowel de korte termijn 
maatregelen als de lange termijn maatregelen op de Algeracorridor, minder 
zal gaan worden;  

• Er een snelheidslimiet geldt van 50 km op de Algeraweg, maar veel 
automobilisten zich hier niet aan houden;  

• Er geen snelheidsdisplays staan langs de Algeraweg; 

• Er geen geluidsbeperkende voorzieningen zijn langs de Algeraweg aan de 
zijde van de Rondelen. 

 
Overwegende dat: 
  

• Het ongewenst is dat onze inwoners (onnodig) overlast ervaren van het 
wegverkeer over de Algeraweg; 

• Niet of nauwelijks wordt gehandhaafd op snelheidsovertredingen op de 
Algeraweg, terwijl lagere snelheden wel minder overlast geven; 

• Geluidsbeperkende voorzieningen een oplossing kunnen zijn voor de ervaren 
geluidsoverlast door omwonenden van de Algeraweg;  

• Gedragsbeïnvloeding al dan niet gecombineerd met handhaving de snelheid 
kan reduceren op de Algeraweg; 

• Er financiële middelen beschikbaar zijn om korte termijn maatregelen bij de 
Algeracorridor te bekostigen. 
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Verzoekt het college: 
 

• De mogelijkheid te onderzoeken voor het plaatsen van geluidsschermen langs 
de Algeraweg, al dan niet in combinatie met beplanting, met als doel het 
verkeersgeluid te beperken voor de omwonenden langs de Algeraweg;  

• Zo snel als mogelijk snelheidsdisplays (met gegevensopslag) te plaatsen om 
de urgentie van snelheidsbeperking bij automobilisten te benadrukken, bij 
voorkeur met een positieve boodschap;  

• Indien blijkt dat dit onvoldoende resultaat oplevert, dan mede op basis van de 
verzamelde data onderzoeken op welke andere wijze gehandhaafd kan 
worden op de maximale snelheid; 

• De raad bij de behandeling van de voorjaarsnota 2022 te rapporteren over de 
haalbaarheid en uitvoering van de onderzochte maatregelen om de overlast 
voor onze inwoners langs de Algeraweg te reduceren.  

 
En gaat over tot de orde van de dag. 

 
 
Leefbaar Capelle  VVD   SP 
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